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Aan het college van burgemeester en wethouders van Maastricht 
Postbus 1992 
6201 BZ Maastricht 
 
Maastricht, 9 januari 2023   
 
Betreft: Schriftelijke vragen van Partij van de Arbeid – stijging leerlingen in armoede 
 
Geacht college,  

 

In de Limburger lazen wij het artikel Alarmerende stijging leerlingen in armoede: ‘Limburgse gezinnen 

vragen nu om een bed of matras voor hun kind’1. Vooral voor scholen in stedelijke Limburgse gebieden 

worden veel aanvragen gedaan bij het Jeugdeducatiefonds, dat ook in Maastricht actief is. Waar 

scholen normaal gesproken aanvragen bij het fonds doen voor schoolspullen zoals een laptop of 

bureau voor kinderen, richten de aanvragen zich nu meer op eerste levensbehoeften, zoals warme 

kleding, schoenen, dekens of zelfs bedden. De PvdA Maastricht vindt dit signaal erg zorgwekkend, en 

heeft daarom de volgende vragen voor u:  

 

1. Heeft u kennis kunnen nemen van het artikel en de daarin genoemde cijfers? Heeft u als 

gemeente ook al kennisgenomen van deze stijgende cijfers of komt u er nu via dit artikel 

achter? 

2. Kunt u in kaart brengen hoeveel van de 31 Limburgse scholen in Maastricht gevestigd zijn? En 

hoeveel van de 2 ton hebben deze Maastrichtse scholen aangevraagd bij het 

Jeugdeducatiefonds?  

3. Klopt het dat ook in de Maastrichtse aanvragen een shift zichtbaar is van school-gerelateerde 

zaken naar eerste levensbehoeften zoals beschreven in het artikel?  

4. U werkt ook samen met het Jeugdeducatiefonds in Maastricht; heeft het fonds een (extra) 

beroep op de gemeente gedaan om te ondersteunen in het voorzien van al deze 

levensbehoeften? Zo nee, kunt u iets (extra’s) betekenen om het Jeugdeducatiefonds te 

ondersteunen bij deze specifieke aanvragen?  

5. Het Jeugdeducatiefonds werkt via de scholen, dit betekent dat de behoeften van gezinnen via 

de scholen bij het Jeugdeducatiefonds kenbaar gemaakt worden. Ontvangt u als gemeente 

ook signalen van ouders dat zij niet meer in de omschreven eerste levensbehoeften kunnen 

voorzien? Wat kunt u voor deze ouders betekenen?  

                                                      
1 Zie ook: https://www.limburger.nl/cnt/dmf20230105_96578827 



 
6. Hoe kunt u Maastrichtse scholen ondersteunen in het voorzien van de aanvragen, bijvoorbeeld 

als aanvulling op wat het Jeugdeducatiefonds kan doen?  

7. Het aantal aanvragen van ouders via scholen stijgt explosief; wat kan de gemeente doen om 

praktisch te voorzien in preventie en verzachting van deze oplopende armoede onder 

kinderen?  

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Maren Slangen  

Henri Borgignons 

Addie Redmeijer 

PvdA Maastricht 


